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Tíargy: Válasz interpe llác ióra 

Dr. Pintér Gábor, önkormányzati képviselő 
részére 

Tisztelt Képviselő Úr! 

ehéz feladat komolyan venni egy o lyan kérdést, amely vagy a lapvető tévedésen, vagy 
szándékos ferdítésen a lapul. A jelzett szóról ap ugyani s 20 18 júliusában j e lent meg. A kerületi 
választó polgárok bizalmából én viszont 20 18 . szeptember 30-án győztem le a FIDESZ
KD P j e lö ltj é t az időköz i polgármester-választáson. Azaz. a j e lzett szóróla p nem lehetett az 
én .. frissen megválasztott"" polgármeste ri bemutatkozásom. Ha csak nem vagyok képes az 
i dőutazásra. Ennyire tudom komolyan venni az Ön erő l ködő kérdését is. 

Természetesen Ön bárkitő l kérdezhet, így a főpo lgármester-h e l yettes úrtó l is. Valószínű l eg 
meglepi , de az első komoly egyeztetésemet Tarlós István. főpolgármester ÚtTal folytattam le 
szeptember 30-át követően. A 2 és fél órás négyszemközti megbeszélésen á ttekintettük a 
Főváros és a kerüle t számára is fon tos ügyeket. Arról nem esett szó kettőnk között, hogy 
ezentúl a főpo l gármester helyettese lesz az illetékes a kerületünk ügyeiben. A ta lá lkozót azzal 
zá11uk, hogy ezután is őrizzük a Főváros vezetőj e és a kerületünk közötti jó viszonyt. 

Végezetü l két dologra hí vom fe l a fi gye lmét. Ha ennyire beágyazott a főváros i kormánypárti 
vezetésbe, akkor a tTa kérem, j e lezze kapcsolatainak, hogy az összes Ön által jelzett utca 
fejlesztése csak az ő döntésükön múlik. hi szen mindegyik a Főváros keze lésében ál l. Mi 
mindent megtettünk már a fejl esztések érdekében. amit tőlünk kértek. 

Másodszor pedig: a Soros-terv nem létezik, Önök mégis mi 11 iárdokért konzultáltak róla. 
Elköltö ttek más mi lli árdokat a nyugd íj akró l szóló konzultációra, majd minden fe lhata lmazás 
nélkül e lvették a magánnyugdíj akat. Még több milliárdot költöttek a gazdasági konzultációra. 
most mégis gyakorl atilag tönkreteszik a Cafeté ria-rendszert. Sok-sok mi lli á rdot kö ltö ttek 
Brüsszel megállítására is, de az uniós forrásokat jól fogadj ák. 

Szóval, mielőtt bárkit is számon kér a hitelességről, kérem, nézzen körül a saját és pártj a háza 
táján! 
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